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Abstract (en)
The sink (1) has a rinsing frame (3) exhibiting a planar region (6) between the frame and a rinsing bowl (2) in sectional manner. A recess (8) is
provided in the planar region, and exhibits sufficient depth for holding perpendicular arranged household rinsing brushes and other cleaning articles
e.g. rinsing clothes. The recess is designed in form of a container, which is made of plastic material with an anti-bacterial finish. A covering element
comprises a central slot, which co-acts with upper edge (8a) of the recess to center the covering element.

Abstract (de)
Vorgeschlagen wird eine Spüle (1), insbesondere Haushaltsspüle, mit wenigstens einem Spülbecken (2) und einem am oberen Ende des
Spülbeckens umlaufenden Spülenrand (3), welche zwischen dem Spülbecken und dem Spülenrand zumindest abschnittweise einen im
Wesentlichen ebenen Bereich (6) aufweist, welche sich dadurch auszeichnet, dass in dem Bereich (6) eine Vertiefung (8) vorgesehen
ist, die hinreichend tief (T) zum Aufnehmen zumindest einer stehend-aufrecht angeordneten Haushaltsspülbürste (14) und ggf. weiterer
Reinigungsgegenstände ausgebildet ist.
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